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Tomko: 
Chcel by som sa spýtať ohľadom tých betónových lavičiek. Neviem, či ste sa tam boli 
pozrieť, ale niektoré sú už posprejované, tie časti sediace. Betónová lavička, ja, osobne na 
takú betónovú lavičku by som si nesadol. Uvažuje mesto ešte o niečom, čo sa na ten betón 
položí, aby fakt, vieme všetci o čom tu hovoríme, sedieť dneska na betóne, no ja neviem, kto 
si dovolí. Možno ešte v letných mesiacoch, ale na jar a jeseň určite tieto lavičky nebudú slúžiť 
na to, aby sa na tom sedelo.  
 
PhDr. Čižmár: 
Betónové lavičky, súvisiace s projektom RePar. V tomto prípade boli súčasťou projektu 
navrhnuté lavičky tak, ako boli prezentované aj samotným architektom, ktoré spĺňajú účel 
v tom, že budú nezničiteľné. To znamená, budú mať charakter antivandal, tomu zodpovedá aj 
materiál a forma vypracovania. Áno, materiálom je betón, zatiaľ zásah do tohto prvku sa 
neplánuje, to znamená, žiadny iný variant zo strany architekta nebol navrhnutý. Samozrejme, 
problém sprejerov budeme musieť vyriešiť tak, ako tomu bolo aj na iných miestach v meste. 
To znamená, pri nasprejovaní, či už stenových častí, alebo lavičiek.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
 
 
 


